
  

Zápisnica 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 29.02.2016 o 17.00 hod. 
 
Prítomní: viď prezenčná listina 
  
Program:  
 

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice 
2. Kontrola uznesenia 
3. Priebežné plnenie rozpočtu, zhodnotenie ekonomickej situácie 
4. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2015 pre OZ 
5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2015 pre OZ 
6.  Rôzne 
7. Diskusia. 
8. Záver. 

 

 

Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva. Starosta obce 
navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov zápisnice navrhol Ing. Máriu Urbanovú a Michala  
Pavloviča.  

Kontrola uznesenia 
OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 7. zasadnutí OZ boli splnené. 

Priebežné plnenie rozpočtu, zhodnotenie ekonomickej situácie 

 V tomto bode požiadal starosta hlavnú kontrolórku obce o informácie ohľadom plnenia rozpočtu a zhodnotenie 
ekonomickej situácie. Bolo odpovedané aj na konkrétne otázky. 

Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2015 pre OZ 

Správa o kontrolnej činnosti za rok 2015 pre OZ 

Správy dostali poslanci v týždennom predstihu a tak ich už mali preštudované a preto dávali, len doplňujúce otázky. 

Rôzne 

 V tomto bode informoval starosta poslancov o práve prebiehajúcich akciách v obci Bašovce. Koncom marca 
a začiatkom apríla sa začne prerábať kotolňa v MŠ Bašovce z dotácie z EF vo výške cca. 31 600,00 € a príspevku  obce 
vo výške cca. 1670,00 €. Je navrhnutý kondenzačný kotol HOVAL, výmena dymovodu, nové pripojenie kotolne na 
vodu a zariadenie chemickej úpravy vody. Žiadosť na vybudovanie kanalizácie v dĺžke cca. 155 m bude podaná na 
PPA do  09.03.2016. Žiadosť na rekonštrukciu cesty: „Oprava príjazdovej cesty ku kultúrnemu domu, domu smútku 
a lávke“ bude podaná koncom apríla, začiatkom mája. V tomto bode poslanci odsúhlasili cenu za odkupovanie 
pozemkov pod cestou vo výške 1,5 € za m2

. Ďalej  starosta informoval o nákupe stoličiek pre KD Bašovce a pre dom 
smútku. 

Diskusia 

 V diskusii sa ako prvé riešilo zatváranie futbalového ihriska a výmena zámkov, pretože kľúče sa stratili.  Poslanci sa 
ďalej zaujímali o sklad za domom smútku. Starosta vysvetlil, že sklad je už upravený, treba len dokončiť upevnenie 
vodárničky. Ďalej sa diskutovalo, že treba vyrezať strom medzi pohostinstvom a pani Stanovou. Starosta prisľúbil, že 
keď sa vylepší počasie, strom dá odstrániť. V tejto časti starosta informoval poslancov o žiadosti pani Stanovej 



  

o opravu strechy na starej časti KD. Túto časť strechy dá starosta opraviť v jarných mesiacoch, keď bude dobré 
počasie. V diskusii poslanci upozornili starostu, že pred domom pána Snohu v časti pri potoku je kolíkmi ohradená 
časť pozemku. Touto ohradou je zúžená časť cesty a sťažený prejazd autom. Starosta prisľúbil, že situáciu preverí a v 
prípade potreby sa porozpráva s pánom Snohom. 

 
Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 
 
V Bašovciach ,  dňa  14.03.2016 

                                                                                                  
 

     ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
 
 
Zapísala: Erika Petrášová                                                                                          
             …...................................... 

             …...................................... 

                 overovatelia zápisnice 


